
Referat fra semestergruppemøde nr. 1, 
Idræt 6. semester (F22) 

Onsdag den 9. marts kl. 13.00‐14.00, Gigantium seminarrum 

 

Til stede: 

Repræsentanter fra grupperne: 1, 6 og 10. 

Studiesekretær Susanne Kragelund Hansen (referent). 

Semesterkoordinator Ryan Godsk Larsen. 

Kursusansvarlig underviser Pascal Max Madeleine. 

 

Ikke til stede: 

Repræsentanter fra grupperne: 2, 3, 4, 5, 7, 8 og 9. 
 

Dagsorden: 

1. Meddelelser fra koordinator og sekretær  
2. Semestret generelt 
3. Evaluering af kurser 

a. Ergonomi i idræt og fysisk aktivitet 
b. Motivation til idræt og fysisk aktivitet for sundhedsfremme 

4. Projektstatus 
5. Eventuelt 

 

1.  Meddelelser fra koordinator og sekretær 

 

Semesterkoordinator sender info ud om statusseminaret – bl.a. om at der skal 

forberedes materiale på forhånd til opponentgruppen. 

2.  Semestret generelt 

 

Inden semesterstart modtog studerende forskellige beskeder om 
gruppestørrelse fra forskellige hold (semesterkoordinator, tutorer, sekretær). 
Der ønskes mere præcis info inden semesterstart, så man ikke bliver overrasket 
til gruppedannelsen. 

Der er ønske om bedre koordinering omkring ferie blandt dem, der udlåner 
udstyr. Nogle studerende var blevet forkert henvist til tidligere labansvarlig, 
Rogerio. Mikkel Jacobi og Kent Kongsøre er nu labansvarlige. 

Semestersekretæren undersøger, om studerende kan få adgang til idrætslab på 
NJV14 hele uddannelsen frem for pr. semester. 



Studerende spurgte ind til, hvorfor projektet er på 20 ECTS. Svaret fra 
semesterkoordinator er, at man går mere i dybden med detaljerne end ved 15 
ECTS‐projekter. 

Der er meget støj i fællesområdet i Gigantium. Det er svært at koncentrere sig. 
Semestersekretæren undersøger status på nye møbler og tavler til 
afskærmning, som er på vej ifølge aftale med Campus Service. Der har været 
forsinkelser i leverance pga. corona. 

Studerende booker sjældent grupperum på campus, men finder andre 
løsninger. 

Nogle studerende ønsker bedre spredning af kursusgangene i løbet af 
semestret. Kurserne slutter tidligt – det kunne godt spredes mere ud, så der 
bliver tid til samarbejde med eksterne samarbejdspartnere, hvor man er 
underlagt deres tidsplan. 

Der er generel tilfredshed med semestret. 
 

3.  Evaluering af kurser 

a.  Ergonomi i idræt og fysisk aktivitet 

 

Ifølge studerende kommer pensum til hver kursusgang af og til lidt sent – men 
underviser henviser til, at den samlede læseplan ligger i kursusrummet. 

Underviser opfordrer til, at man stiller spørgsmål undervejs i kursusgangene. 

Det ønskes, at ændringer i mødetidspunkter meddeles semestersekretæren, 
sådan at det kan opdateres i skemaet. Underviser har taget det til sig. 
 
En tidligere kursusholder har orlov, og det har betyder øget belastning for den 

kursusansvarlige. 

b.  Motivation til idræt og fysisk aktivitet for sundhedsfremme 

 

Eksamen er lagt op til, at man forbereder sig til den i løbet af undervisningen og 
skal fremlægge det, man forbereder. Denne form er modtaget godt af de 
studerende. 

Modellen med forelæsning + workshop fungerer fint. 

Det er rart med kun 2 timers forelæsning ad gangen, selv om man skal på 
campus flere gange. 
 

4.  Projektstatus 

 

En gruppe meddeler, at de er godt i gang med at skrive og har arrangeret 
virksomhedsbesøg. Har god kontakt med vejleder. 



En gruppe er ved at skifte problemformulering, da den oprindelige ikke længere 
var relevant nok. 

En gruppe er godt i gang med et samarbejde med ekstern partner. Projektet 
skrider frem ok tidsmæssigt. 
 

5.  Eventuelt 

 

Der har været problemer med at koble PC til skærm i Gigantiums seminarrum. 

Der ønskes et USB‐C stik. Semestersekretæren vil efterspørge det. 

Det var hyggeligt med idrætsarrangementet på sidste semester, som både 
involverede undervisere/vejledere og studerende. Studerende ser frem til den 
interne idrætsdag, som er skemalagt sidst i april. 

 


